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DROŠĪBAS KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 14. 

 

2024.gada 10.oktobris 

Attālināta sēde 

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.09:15. 

 

Sēdes vadītājs – komitejas priekšsēdētājs Voldemārs Pozņaks. 

Protokolētāja – sekretariāta vadītāja Vija Milbrete. 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām - Andris Vītols, Arnolds Keisters, Rihards Gorkšs, Valts Variks.   

Pašvaldības darbinieki –  

Juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne;  

Finanšu pārvaldes vadītājas p.i. Iveta Dreimane; 

Attīstības un būvniecības pārvaldes vadītāja Kristīne Danovska. 

Ķekavas novada pašvaldības policijas priekšnieks Māris Bomiņš. 

 

 

Darba kārtība 

1. Pašvaldības policijas atskaite par septembra mēnesi;  

2. Par saistošo noteikumu projektu "Par uguņošanas ierīču un skatuves pirotehnisko 

izstrādājumu izmantošanas laiku";  

3. Par saistošo noteikumu projektu "Ķekavas novada pašvaldības parku, skvēru, bērnu rotaļu, 

sporta laukumu un stadionu izmantošanas kārtība";  

4. Par pašvaldības policijas operatīvo transportlīdzekļu atjaunošanas plānu;  

5. KOMITEJAS ATZINUMS - Par pašvaldības faktisko rīcību.  

 

 

Sēdes norisi fiksē audio ierakstā. 
 

Voldemārs Pozņaks atklāj komitejas sēdi. 

 

 

Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Voldemārs Pozņaks. 

Jautājumu nav, priekšlikumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina apstiprināt 

izsludināto sēdes darba kārtību. 
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Atklāti balsojot  

ar 4 balsīm "Par" (Andris Vītols, Arnolds Keisters, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Drošības komiteja nolemj: 

Apstiprināt komitejas 2024.gada 10.oktobra sēdes darba kārtību. 

 

 

1. Pašvaldības policijas atskaite par septembra mēnesi 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:01:04) 

Par jautājumu ziņo Māris Bomiņš – viņš sniedz atskaiti par pašvaldības policijas darbu 

septembra mēnesī. 

Jautājumu sadaļā piedalās Voldemārs Pozņaks, Māris Bomiņš, Valts Variks. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka - 

Pašvaldības policijas atskaite par septembra mēnesi pieņemta zināšanai, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Andris Vītols, Arnolds Keisters, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Drošības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

 

2. Par saistošo noteikumu projektu "Par uguņošanas ierīču un skatuves 

pirotehnisko izstrādājumu izmantošanas laiku" 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:29:30) 

Par jautājumu ziņo Māris Bomiņš - viņš sniedz informatīvu ziņojumu par saistošo noteikumu 

projektu, par to nepieciešamību, par to sagatavošanas procesu un problēmām. 

Jautājumu sadaļā piedalās Voldemārs Pozņaks, Māris Bomiņš, Jānis Zvaigzne, Valts Variks, 

Arnolds Keisters. 

Komitejas locekļi Valts Variks,  Arnolds Keisters, Andris Vītols,  Rihards Gorkšs pauž savu 

viedokli par saistošo noteikumu nepieciešamību.  

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka - 

Saistošo noteikumu projekts "Par uguņošanas ierīču un skatuves pirotehnisko 

izstrādājumu izmantošanas laiku" akceptējams, gatavojam lēmumprojektu uz domes sēdi, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Andris Vītols, Arnolds Keisters, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Drošības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 



 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 10:41 līdz 10:52. 

Voldemārs Pozņaks atsāk komitejas sēdi. 

 

 

 

3. Par saistošo noteikumu projektu "Ķekavas novada pašvaldības parku, skvēru, 

bērnu rotaļu, sporta laukumu un stadionu izmantošanas kārtība" 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:29:47) 

Par jautājumu ziņo Māris Bomiņš - viņš sagatavojis provizorisku saistošo noteikumu projektu, 

lai komiteja var izskatīt un lemt, vai šādi noteikumi vispār vajadzīgi, un sniedz par tiem 

skaidrojumu, pamatojot, kāpēc policijai šādi noteikumi būtu vajadzīgi. 

Jautājumu sadaļā izsakās Voldemārs Pozņaks, Māris Bomiņš, Jānis Zvaigzne. 

Debatēs komitejas locekļi Arnolds Keisters, Rihards Gorkšs, Andris Vītols, Valts Variks pauž 

savu viedokli par saistošo noteikumu nepieciešamību. 

Komiteja secina, ka saistošie noteikumi nepieciešami, bet tie jāpilnveido, un konkrēti: 

- jāprecizē soda vienības; 

- šajos laukumos jāveido informatīvie stendi ar norādēm, ko drīkst un ko nedrīkst darīt, tikai 

vēl jautājums, kuram būs pienākums tos uzstādīt; 

- apspriest ar juristu terminoloģiju par šo atpūtas laukumu nosaukumiem, lai saistošie 

noteikumi aptvertu pilnīgi visas atpūtas vietas un sporta laukumus novadā. 

Sēdes vadītājs aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka - 

Jautājumu par saistošo noteikumu projektu "Ķekavas novada pašvaldības parku, skvēru, 

bērnu rotaļu, sporta laukumu un stadionu izmantošanas kārtība" skatīt atkārtoti 2024 

gada novembra Drošības komitejas sēdē, 

Atklāti balsojot  

ar 4 balsīm "Par" (Andris Vītols, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Arnolds Keisters),  

Drošības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

 

4. Par pašvaldības policijas operatīvo transportlīdzekļu atjaunošanas plānu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:56:05) 

Par jautājumu ziņo Māris Bomiņš - viņš ir sagatavojis informatīvo materiālu par pašvaldības 

policijas transportlīdzekļiem un to atjaunošanas nepieciešamību, minot iemeslus, kāpēc būtu 

jāuzsāk policijas autoparka atjaumošanas procesu. 

Pozņaks pauž savu viedokli par policijas autoparka atjaunošanu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Valts Variks, Māris Bomiņš, Iveta Dreimane, Jānis Zvaigzne, 

Voldemārs Pozņaks, Rihards Gorkšs, Arnolds Keisters. 



 

 

Andris Vītols komentē savu priekšlikumu 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par 

priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Andra Vītola - 

Vienu nolietotu Nissan Xtrail vai Mitsubishi Pajero nodot biedrībai "Agendum", lai 

uzbūvētu evakuācijas transportlīdzekli un nodotu Ukrainas armijai, 

Atklāti balsojot  

ar 4 balsīm "Par" (Andris Vītols, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – 1 (Arnolds Keisters), 

Drošības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

2.priekšlikums no Voldemāra Pozņaka - 

Operatīvo transportlīdzekļu atjaunošanas plāns konceptuāli ir atbalstāms un virzāms uz 

izskatīšanu Finanšu komitejā, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Andris Vītols, Arnolds Keisters, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Drošības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

 

 

5. Par pašvaldības faktisko rīcību 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:44:50) 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks – iedzīvotājs sūdzējās par veselu virkni problēmu. 

Komiteja lēma kontrolēt jautājuma virzību, un tas turpinājās kādus četrus mēnešus, tomēr 

būvvlades vadītāja saslima un šobrīd viņa ir izbeigusi darba attiecības ar pašvaldību, un līdz 

ar to jautājums pārstāja virzīties. Šobrīd saņemts atkārtots iedzīvotāja iesniegums, tomēr pēc 

būtības jautājumu komitejā neizskatīs, bet jāsniedz iedzīvotājam atbilde ar atvainošanos par 

atbildes nesniegšanu. Viņš uzskata, ka uz to vietu jānosūta būinspektors, lai tas fiksē situāciju, 

un tad nākamajā komitejā varēs jautājumu skatīt pēc būtības, saskaņā ar aktuālo informāciju. 

Par lietas būtības un vēsturisko situācijas attīstību skaidrojumu sniedz Jānis Zvaigzne – 

saņemts iesniegums, kurā norādīts uz to, ka pašvaldība nerīkojas atbilstoši 2018.gada 

lēmumam. Tas nozīmē, ka pagājuši jau seši gadi, kopš Everesta iela Lapeniekos, ir izbūvēta bez 

būvniecības dokumentācijas, un attiecīgi zemes gabala, uz kura iela izbūvēta, īpašniekiem ir 

uzlikts pienākums šo jautājumu sakārtot. Viņš pievienojis materiāliem hronoloģisku aprakstu, 

kā šī situācija ir izveidojusies, un stāsta par notikumu gaitu. Rezultātā izstrādāto būvprojektu 

viens no īpašniekiem nesaskaņo, kas radījis šo situāciju, kad būvvalde ir atteikusies saskaņot 

ielas būvprojektu.  Iesaistītās puses par šo situāciju bija uzsākušas tiesvedības procesu, kurš 

noslēdzies šā gada maijā, kas nosaka, ka daļa ielas pieder iesniedzējam, bet no šī brīža līdz 

šodienai būvvaldē nav iesniegts jauns būvprojekts. Šobrīd iesniedzējam būtu jānosūta vēstule 

ar atvainošanos un rīkojumu par piespeiedu naudas uzlikšanu, jo netiek pildīts būvvaldes 

lēmums. Situācija ir absurda, jo iesniedzējs vaino pašvaldību tajā ko pats nav izdarījis. 

Zvaigzne norāda, ka īpašums ir kopīpašumā un situācija būtu jārisina pašiem īpašniekiem, 



 

 

savstarpēji civiltiesiskā kārtā vienojoties par būvprojekta risinājumiem. Faktiski viss ir tikai 

dokumnetu sakārtošanā, jo pati iela jau ir izbūvēta. 

Jautājumu sadaļā piedalās Voldemārs Pozņaks, Andris Vītols, Valts Variks, Jānis Zvaigzne, 

Kristīne Danovska. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka - 

Izpilddirektora vietnieku iepazīstināt ar 16.11.2023. Drošības komitejas atzinumu: 

“Pašvaldībai uzsākt piespiedu izpildes darbības (ar piespiedu naudu) saistībā ar 

sūdzībā minētās problēmas atrisināšanu, jautājuma izskatīšana DK ik pēc mēneša”,  

izpildei, 

Atklāti balsojot  

ar 4 balsīm "Par" (Andris Vītols, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – 1 (Arnolds Keisters), 

Drošības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Sēdi slēdz plkst.12:50 

 

Komitejas priekšsēdētājs: (1PARAKSTS)     Voldemārs Pozņaks 

 

Sēdes protokolētāja:  (2PARAKSTS)     Vija Milbrete 

 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN 

SATUR LAIKA ZĪMOGU. 

 


